

中国科技核心期刊  
中国科技论文统计源期刊  
RCCSE 中国核心学术期刊

美国《化学文摘》(CA) 收录期刊  
波兰《哥白尼》(IC) 收录期刊  
美国《剑桥科学文摘》(CSA) 收录期刊

ISSN 1007-1237  
CN 46-1049/R  
CODEN HYXAAM

# 海南医学院 学报

JOURNAL OF HAINAN MEDICAL UNIVERSITY



中国核心期刊（遴选）数据库收录期刊  
中国学术期刊综合评价数据库统计源期刊  
中文生物医学期刊文献数据库收录期刊  
中国生物学文献数据库收录期刊  
中文科技期刊数据库收录期刊  
《中国生物学文摘》收录期刊  
《中华首席医学网》全文收录期刊  
CCEPS中文电子期刊服务全文收录期刊  
《中文科技资料——医药卫生》收录期刊

10

2013

第19卷 第10期

Vol.19 No.10

ISSN 1007-1237



10 >

9 771007 123030

# 海南医学院学报

## Journal of Hainan Medical University

月刊 第 19 卷第 10 期(总第 125 期) 2013 年 8 月出版 1995 年 5 月创刊

主管 海南省教育厅  
主办 海南医学院  
编辑 海南医学院编辑委员会  
出版 《海南医学院学报》编辑部  
http://hnyy.chinajournal.net.cn  
地址:海南省海口市学院路 3 号 (571101)  
电话:+86-898-66893391  
传真:+86-898-66890465  
E-mail: hnyxyxb@126.com  
名誉主编 焦解歌  
主编 刘军保  
执行主编 屈顺海  
印刷 海口恒久彩色包装印刷有限公司  
发行 海南省报刊发行局  
国内外公开发行  
订购 全国各地邮政局  
邮发代号 84-14  
广告许可证 琼工商广字 018 号  
中国标准刊号 ISSN 1007-1237  
CN 46-1049/R  
国际期刊 CODEN 编号 CODEN: HYXAAM  
定价 每期 15.00 元  
出版日期 2013 年 8 月 30 日  
2013 年版权归主办单位所有

## 目 次

### 【基础医学】

- 旋毛虫感染对过敏性哮喘小鼠肺泡灌洗液中总 IgE、IL-4 及 IL-5 的影响 ..... 马萍, 孙奕, 闫玉文, 等 (1329)  
兔骨折模型应用胎盘多肽的实验研究 ..... 周丕琪 (1333)  
VEGF165-BMSCs 复合 NanoBCP 陶瓷支架材料异位成骨性能的实验研究 ..... 王涛, 廖天安, 钟少波, 等 (1338)  
半枝莲总黄酮微丸的制备及含量测定 ..... 邓小元 (1342)  
海南省热带地区黎族与汉族 PTSD 患者血小板 5-HT 浓度的比较探讨 ..... 康延海, 蒋湘玲, 郭敏, 等 (1345)  
冠状动脉粥样硬化与 AMPK、SIRT1 基因表达的关系初步研究 ..... 李钰青, 吴峻, 肖云, 等 (1349)  
金雀异黄素增加 5-氟尿嘧啶对胃癌 SGC-7901 细胞疗效的体外研究 ..... 王正文, 崔海宁, 龚军, 等 (1354)  
原发性口腔典型类癌临床病理分析 ..... 牟联军, 罗志飞, 蔡仁桑, 等 (1359)  
抑癌基因 HIC-1 甲基化状态在宫颈癌 HeLa 细胞中的研究 ..... 刘雅琼 (1363)  
吉西他滨对膀胱癌细胞敏感性的实验研究 ..... 杨鹏, 刘振湘, 张冲 (1368)  
GRIM-19 的表达与膀胱癌组织临床特征的相关性研究 ..... 彭晓晖, 梁培育, 欧善际, 等 (1372)  
鼻咽癌患者组织中 Treg 细胞和 Th17 细胞与 TNM 分期相关性研究 ..... 黄继红, 昂杰, 钟忠林, 等 (1375)  
胃腺癌组织中 CgA、NSE 的表达及其意义 ..... 余雷 (1378)  
大肠癌区域引流淋巴结中 T 淋巴细胞亚群的变化及意义 ..... 卢永刚, 刘凌云, 孙秀娟, 等 (1380)  
妊娠高血压综合征患者胎盘组织中 VCAM-1 和 TNF- $\alpha$  的表达及其意义 ..... 刘明娟 (1383)  
自然杀伤 T 细胞在溃疡性结肠炎不同证型患者的表达与意义 ..... 孙莺 (1386)  
外周血 T 细胞亚群检测在恶性肿瘤中的应用及临床意义 ..... 杨德芬 (1390)  
PTEN、血管内皮生长因子和微血管密度在大肠癌组织中的表达及其临床意义 ..... 陈浩林, 秦雪晴, 何家杰, 等 (1393)  
EB 病毒 DNA 血浆浓度评估 NPC 患者放疗敏感性的研究 ..... 张莉, 黄伟忠, 张鲍虎, 等 (1396)

## 【临床医学】

- 急性冠脉综合征 PCI 术后血清 sCD40L, MPO 水平的变化以及阿托伐他汀对二者的影响 ..... 孙定军, 陈漠水, 邢 波, 等 (1401)
- 循环 microRNA、微球蛋白与急性心肌梗死的相关性分析 ..... 朱维荣, 杨俊芬, 卢 章, 等 (1406)
- 普罗布考联合辛伐他汀对颈动脉粥样硬化斑块作用的临床研究 ..... 汪 波, 张香三, 符国平, 等 (1409)
- 丹红联合杏丁注射液治疗不稳定型心绞痛疗效分析 ..... 杨 峰, 杨 玲, 关思虞 (1412)
- 促肾上腺皮质激素与继发性糖尿病的相关性研究 ..... 饶建华 (1415)
- 尾加压素 II 与糖尿病视网膜病变的相关性研究 ..... 饶 平, 黎宗保, 唐 平, 等 (1419)
- 丹参注射液在胸腔镜心脏手术围手术期肺保护的作用研究 ..... 张明灿, 游 凯, 黄 一, 等 (1421)
- 初发 2 型糖尿病患者强化胰岛素治疗与多次胰岛素注射疗效对比研究 ..... 韦保安, 吕新明 (1424)
- 无创呼吸机治疗慢性阻塞性肺病合并呼吸衰竭的临床研究 ..... 朱 峰 (1428)
- 陕西南部和北部农村人口幽门螺杆菌感染的流行病学调查 ..... 郭晓燕, 王 婷, 董 蕾, 等 (1431)
- 腔镜甲状腺手术机体创伤临床分析 ..... 刘 鹏, 孙振青 (1434)
- 影响胃癌根治术后预后相关因素分析 ..... 张立贵 (1438)
- 妊娠高血压综合征产妇临产前凝血系统及血小板多项指标的变化研究 ..... 吴晓梅, 吴淑英 (1441)
- 硬膜外麻醉和腰硬联合阻滞在 84 例待产妇分娩镇痛中的临床对比研究 ..... 叶玉琳 (1445)
- 米非司酮联合利凡诺用于中期引产的效果及对孕妇血清激素水平的影响 ..... 黄雪芳, 冯菊明, 陆俏梅, 等 (1448)
- 多囊卵巢综合征患者血清内脂素、脂联素的变化及意义 ..... 罗小雨, 彭菊兰, 吴璇华 (1452)
- 先天性心脏病患儿血 ET-1、VEGF 的变化及其与肺动脉压力间的关系 ..... 杨志刚, 张志新, 李振东 (1455)
- 应用硫酸镁在妊娠高血压综合征治疗中胱抑素 C 及血尿酸改变的临床意义 ..... 李洪英, 王 兰 (1458)
- 肌酸磷酸激酶同工酶 MB、超敏 C-反应蛋白检测在手足口病患儿心肌损伤中的临床价值 ..... 吴飞燕, 梁 赋 (1461)
- 血液复检规则临床应用的初步探讨 ..... 吕 炜, 吴艳凌 (1464)
- 妊娠期妇女自我效能的现状调查 ..... 刘慧萍 (1467)
- 七氟醚吸入麻醉对胃癌手术病人围术期血浆细胞因子的作用分析 ..... 董文理, 汪 涛, 王 伟 (1471)
- 住院患儿肺炎支原体感染状况 ..... 草荣权, 胡祥英, 吴礼循 (1474)
- 【综述·讲座】**
- RUNX3、TGF-β、DC 免疫学研究进展 ..... 巫华志, 孙晓宁 (1477)

## 海南医学院学报

编辑委员会

顾问: 白志勤 廖小平

李永春

名誉主编: 焦解歌

主编: 刘军保

副主编: 陈玉民 陈志斌

执行主编: 屈顺海

### 中国编委(以下按姓氏笔画排列)

邓芳成 王宇田 白志明 刘明生  
孙公凯 李 義 肖劲逐 杨世忠  
杨建军 张彩虹 孟志斌 易西南  
郝新保 钱士匀 涂 蓉 黄元华  
董克家 谢祁阳 蔡望伟 谭光宏

### 国际编委

Nigel J. Temperton (英国)  
Jimmy Thomas Efird (美国)  
Guido Favia Camerino (意大利)  
Malcolm K. Jones (澳大利亚)  
Viroj Wiwanitkit (泰国)  
Farouk M. F. El-sabban (美国)  
F. Dewolfe Miller (美国)  
Nazni Bte Hj. Wasi Ahmad (马来西亚)  
Usa Lek-Uthai (泰国)  
Kabkaew L. Sukontason (泰国)  
Kom Sukontason (泰国)  
Kusal K Das (印度)  
Luca Vannucci (捷克共和国)  
Asad U Khan (印度)  
Nilanjan Chakraborty (印度)  
Amere Subbarao Sreedhar (印度)  
Liang Qiao (香港)

### 英文编辑

F. Dewolfe Miller (美国)  
Guido Favia Camerino (意大利)  
Usa Lek-Uthai (泰国)  
Malcolm K. Jones (澳大利亚)  
Viroj Wiwanitkit (泰国)  
Jimmy Thomas Efird (美国)  
Luca Vannucci (捷克共和国)  
Farouk M. F. El-sabban (美国)  
Nigel J. Temperton (英国)  
Asad U Khan (印度)  
Nazni Bte Hj. Wasi Ahmad (马来西亚)

# Journal of Hainan Medical University

Monthly Vol. 19 No. 10 (Total 125) Aug. 2013

## Competent Authority

Educational Department of Hainan Province

## Sponsored by

Hainan Medical University

## Edited by

Editorial Committee of Journal of Hainan Medical University

## Published by

Editorial Department of Journal of Hainan Medical University

<http://hnyy.chinajournal.net.cn>

Address: No. 3 Xuanyuan Road, Haikou, Hainan 571101

Tel: +86-898-66893391

Fax: +86-898-66890465

E-mail: hnyxyb@126.com

Publishing Contact Person: Zhang Xian-di

## Reputation Editor-in-Chief

JIAO Jie-ge

## Editor-in-Chief

LIU Jun-bao

## Executive Editor-in-Chief

QU Shun-hai

## Printed by

Haikou Hengjiu Caise Baozhuang Print

## Company

## Distributor

Distribution Bureau of Newspaper Magazine in Hainan Province

## Publication at Home and Abroad

Domestic Subscription: Domestic Local Post Office

## Postal Distributing Code

84-14

## Advertisement License

Qiong 018

## Chinese Standard Periodical Number

ISSN 1007-1237

CN 46-1049/R

## CODEN:

HYXAAM

## Price

¥15.00

## Publishing Date

30th Aug. 2013

Copyright© 2013 by the Sponsors

## Contents

- Effect of *Trichinella spiralis* infection on total IgE, IL-4 and IL-5 levels in bronchoalveolar lavage fluid from mice with allergic asthma ..... MA Ping, SUN Yi, YAN Yu-wen, et al. (1329)
- Study on placenta polypeptide injection treatment for fractures in a rabbit model ..... ZHOU Pi-qi (1333)
- ectopic osteogenesis by using biphasic calcium phosphate nanocomposite seeded with VEGF165-BMSCs ..... Wang Tao, LIAO Tian-an, ZHONG Shao-bo, et al. (1338)
- Preparation and content determination of total flavonoids of *Scutellaria barbata* pellets ..... DENG Xiao-Yuan (1342)
- 5-HT level of platelet in Li and Han patients with PTSD in Hainan ..... KANG Yan-hai, JIANG Xiang-ling, GUO Min, et al. (1345)
- Preliminary research of the relationship between coronary artery atherosclerosis and the genetic expression of AMPK and SIRT1 ..... LI Yu-qing, WU Jun, XIAO Yun, et al. (1349)
- genistein action in augmenting efficacy of 5-fluorouracil in gastric cancer cell Line SGC-7901 ..... WANG Zheng-wen, ZHU Ming-cai, Cui Hai-ning, et al. (1354)
- Clinicopathology analysis of typical primary oral carcinoid ..... MOU Lian-jun, LUO Zhi-fei, CAI Ren-sang, et al. (1359)
- Demethylation effect of 5-Aza- deoxycytidine on cervical cancer Hela cells ..... LIU Ya-qiong (1363)
- Sensitivity test of gemcitabine to bladder carcinoma cells ..... YANG Peng, LIU Zhen-xiang, ZHANG Chong (1368)
- Correlation of GRIM-19 expression and clinical features of bladder cancer ..... PENG Xiao-hui, LIANG Pei-yu, OU Shan-ji, et al. (1372)
- Correlation of Treg cells and Th17 cells in tissues of patients with nasopharyngeal carcinoma with TNM staging ..... HUANG Ji-hong, ANG Jie, MOU Zhong-lin, et al. (1375)
- Significance of CgA and NSE expression in gastric adenocarcinoma tissues ..... YU Lei (1378)
- Change of T cell subsets in regional draining lymph nodes in patients with colorectal cancer ..... LU Yong-gang, LIU Ling-yun, SUN Xiu-juan, et al. (1380)
- Expression of VCAM-1 and TNF- $\alpha$  in the placenta of patients with pregnancy-induced hypertension ..... LIU Ming-juan (1383)
- Role of natural killer T cells in patients with different TCM syndromes of ulcerative colitis ..... SUN Ying (1386)
- Application of peripheral blood T cell subgroup detection in malignant tumor and its clinical significance ..... YANG De-fen (1390)
- Expression of PTEN, VEGF and the MVD in colorectal cancer tissue ..... CHEN Hao-lin, QIN Xue-qing, HE Jia-jie, et al. (1393)
- Value of plasma Epstein-Barr virus DNA content in assessment of radiosensitivity of patients with nasopharyngeal carcinoma ..... ZHANG Li, HUANG Wei-zhong, ZHANG Bao-hu, et al. (1396)

## **Editorial Board of Journal of Hainan Medical University**

### **Consultants**

BAI Zhi-qin, LIAO Xiao-ping,  
LI Yong-chun

### **Reputation Editor-in-Chief**

JIAO Jie-ge

### **Editor-in-Chief**

LIU Jun-bao

### **Associate Editor-in-Chief**

CHEN Yu-min, CHEN Zhi-bin

### **Executive Editor-in-Chief**

QU Shun-hai

### **Members of Editorial Board**

Nigel J. Temperton (UK)

Jimmy Thomas Esfir (USA)

Guido Favia Camerino (Italy)

Farouk M. F. El-sabban (PhD, U. S. A.)

F. Dewolfe Miller (PhD, U. S. A.)

Malcolm K. Jones (PhD, Australia)

Viroj Wiwanitkit (MD, Thailand)

Nazni Bte Hj. Wasi Ahmad (PhD, Malaysia)

Usa Lek-Uthai (PhD, Thailand)

Kabkaew L. Sukontason (PhD, Thailand)

Kom Sukontason (PhD, Thailand)

Kusal K Das (PhD, India)

Luca Vannucci (PhD, Czech Republic)

Asad U Khan (PhD, India)

Nilanjan Chakraborty (PhD, India)

Amere Subbarao Sreedhar (PhD, India)

Liang Qiao (PhD, Hongkong)

DENG Fang-cheng (MD, China)

WANG Yu-tian (MD, China)

BAI Zhi-ming (MD, China)

LIU Ming-sheng (MD, China)

SUN Gong-kai (MD, China)

LI Xi (MD, China)

XIAO Jin-zhu (MD, China)

YANG Shi-zhong (MD, China)

YANG Jian-jun (MD, China)

ZHANG Cai-hong (MD, China)

MENG Zhi-bin (MD, China)

YI Xi-nan (MD, China)

HAO Xin-bao (MD, China)

QIAN Shi-yue (MD, China)

TU Rong (MD, China)

HUANG Yuan-hua (MD, China)

DONG Ke-jia (MD, China)

XIE Qi-ying (MD, China)

CAI Wang-wei (MD, China)

TAN Guang-hong (MD, China)

### **English Editors**

F. Dewolfe Miller (PhD, U. S. A.)

Guido Favia Camerino, Italy

Usa Lek-Uthai (PhD, Thailand)

Malcolm K. Jones (PhD, Australia)

Viroj Wiwanitkit (PhD, Thailand)

Jimmy Thomas Esfir Honolulu, USA

Luca Vannucci (PhD, Czech Republic)

Farouk M. F. El-sabban (PhD, U. S. A.)

Nigel J. Temperton London, UK

Asad U Khan (PhD, India)

Nazni Bte Hj. Wasi Ahmad (PhD, Malaysia)

Influence of atorvastatin on the levels of MPO, sCD40L in the serum of patients with ACS after percutaneous coronary intervention ..... SUN Ding-jun, CHEN Mo-shui, XING Bo, et al. (1401)

Correction between circulating microRNA, microglobulin and acute myocardial infarction ..... ZHU Ji-rong, YANG Jun-fen, LU Zhang, et al. (1406)

Therapeutic effect of probucol and simvastatin in treating carotid atherosclerosis plaque ..... WANG Bo, ZHANG Xiang-san, FU Guo-ping, et al. (1409)

Effect of Danhong combined with Xingding injection on treating unstable angina pectoris ..... YANG Feng, YANG Ling, GUAN Si-ju (1412)

Relationship between ACTH and type 2 diabetes mellitus ..... RAO Jian-hua (1015)

Relationship between urotensin cable II and diabetic retinopathy ..... RAO Ping, LI Zong-bao, TANG Ping, et al. (1419)

Pulmonary protective effect of salvia miltiorrhiza injection in thoracoscope heart surgery during perioperative period ..... ZHANG Ming-can, YOU Kai, HUANG Yi, et al. (1421)

Efficacy of intensive insulin therapy and multiple insulin injections on early-onset type 2 diabetes ..... WEI Bao-an, LU Xin-ming (1424)

Effect of non-invasive inspirator on treatment of COPD with respiratory failure ..... ZHU Feng (1428)

Epidemiological survey on Helicobacter pylori infection among rural population of South and North of Shaanxi Province ..... GUO Xiao-yan, WANG Ting, DONG Lei, et al. (1431)

Clinical analysis of thyroid trauma caused by endoscopic surgery ..... LIU Peng, SUN Zheng-qing (1434)

Factors affecting the prognosis of gastric cancer after radical resection ..... ZHANG Li-gui (1438)

Change of the indicators of coagulation system and platelet in pregnancy women with pregnancy-induced hypertension before labor ..... WU Xiao-mei, WU Shu-ying (1441)

Effect of epidural anesthesia and combined spinal-epidural anesthesia on labor analgesia for 84 primiparas ..... YE Yu-lin (1445)

Effect of mifepristone combined with rivanol on induction of labour in second trimester and on levels of hormone in pregnant women ..... HUANG Xue-fang, FENG Ju-ming, LU Qiao-me, et al. (1448)

Changes and significance of serum visfatin, adiponectin in patients with polycystic ovary syndrome ..... LUO Xiao-yu, PENG Ju-lan, WU Xuan-hua (1452)

Changes of VEGF, ET-1 and their relationship with pulmonary artery systolic pressure in patients with pulmonary hypertension secondary to congenital heart disease ..... YANG Zhi-gang, ZHANG Zhi-xin, LI Zheng-dong (1455)

Effects of magnesium sulfate on cystatin-C and serum uric acid levels in pregnancy induced hypertension ..... LI Hong-ying, WANG Lan (1458)

Value of creatine phosphokinase isoenzyme MB, hs-CRP detection in the diagnosis of myocardial injury in children with hand-foot-mouth disease ..... WU Fei-yan, LIANG Fu (1461)

Preliminary study about the clinical application of the hematology review criteria ..... LU Wei, WU Yan-ling (1464)

Survey on pregnant Women's self-efficacy ..... LIU Hui-ping (1467)

Effect of sevoflurane inhalation on plasma cytokines of patients with gastric carcinoma operation ..... DONG Wen-li, WANG Tao, WANG Wei (1471)

Mycoplasma pneumoniae infection in hospitalized children ..... QIN Rong-quan, HU Xiang-ying, WU Li-xun (1474)